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Door: Hubert Slings
Bijna een jaar lang hebben zich 
dagelijks vele stadsbussen door 
de smalle straten van onze wijk 
geperst. Om dit in goede banen te 
leiden werd zowel op Oude Velp-
erweg als Plattenburgerweg een-
richtingsverkeer ingesteld. Nu het 
project Renaissance Velperweg 
voor onze buurt ten einde loopt, 
was de vraag: wat doen we met de 
rijrichting? Het BOP heeft met de 
verkeersdeskundigen van de ge-
meente meegedacht over vroeger/
nu-scenario’s en eventuele alter-
natieven. 

Afgelopen maanden kon Platten-
burg hierover meebeslissen via 
een referendum. Elk adres in Plat-
tenburg kon digitaal kiezen tussen 
drie scenario’s. Er zijn in totaal 
232 stemmen uitgebracht, waar-
van 171 (73,6%) op het handhaven 
van de huidige situatie: eenricht-
ingsverkeer op de drukste straten 
van onze wijk. Het BOP is blij met 
zo’n grote betrokkenheid op de 
verkeersveiligheid in onze buurt!

Plattenburg kiest voor 
éénrichtingsverkeer



Door: Marco Vos
Begin dit jaar kwam onze voorzitter Dirk 
van Goor met het bericht dat hij wilde 
stoppen als voorzitter van onze buurtve-
reniging. Daarom willen wij dit keer in de 
nieuwsbrief deze bijzondere man in het 
zonnetje zetten. Na ruim 40 jaar zullen 
we afscheid nemen van een zeer enthou-
siaste en betrokken voorzitter, die zich al-
tijd vol heeft ingezet voor onze vereniging 
en onze mooie buurt. 

Marco, onze penningmeester heeft een 
interview afgenomen bij Dirk. Dit inter-
view delen we graag met u!

Wanneer ben je begonnen bij het 
bestuur van Buurtvereniging 
Plattenburg en als voorzitter?
Dirk: Hetgeen van wat ik als eerste terug 
kon vinden van officieel voorzitter was bij 
de inschrijving bij de Kamer van Koophan-
del in 1986. Toen was ik al voorzitter en 
was ik ingeschreven. We waren met z’n 
vijven: Ik, Joop te Boekhorst, Leida Vrieze-
ma, Ap van Roest en Jans Vriezema. 

Marco: 
Dus zo’n 40 jaar voorzitter ben je wel?
Dirk: Ja en toen vond ik de uitnodiging 
van het jaarfeest 36 jaar in 1982 ook nog, 
ik zat ook al in het bestuur. Deze uitnodig-
ing heb ik bij ons op de zaak laten mak-
en door iemand die mooi sierletters kon 
schrijven.

Marco: Dat is dus al 42 jaar. 
Dirk: En Leontien had het erover dat het 
nog langer was, maar ik weet het niet pre-
cies.

Plattenburger in hart en nieren
Afscheidsinterview Dirk van Goor als voorzitter van de Buurtvereniging Plattenburg



Marco: Dan houden we aan tussen de 43 
en 45 jaar. Het is toch een mooi feit dat 
jij zo lang in het bestuur hebt gezeten en 
voorzitter bent geweest. Ik denk dat er 
maar weinig mensen zijn die dat kunnen 
zeggen. 
Dirk: Ik heb alle verslagen van de leden-
vergadering nagekeken en daaruit kon ik 
ook zien dat ik vanaf 1986 voorzitter was. 
En zo ben ik er geleidelijk aan in gegroe-
id. Dan ga je terugkijken en terugdenken. 
Wat hebben we allemaal gedaan voor de 
jeugd, voor de volwassenen? En dan zie 
je ook dat we een heleboel dingen van 
het 55+ reisje bijvoorbeeld dat die toen 
ook al waren, maar met hele andere aan-
tallen. Het eerste 55+ reisje was in 1985. 
Toen gingen we nog met een hele grote 
bus. Er mochten ook niet-leden of vrijwil-
ligers mee, die konden tegen betaling van 
de helft van de prijs ook mee. De leden 
mochten voor niks mee. 

Ik ben hier geboren in 1955. Mijn ouders 
zijn vanaf het begin lid van de buurtve-
reniging geweest. En zodoende ben ik 
ermee in aanraking gekomen. Via mijn 
buurvrouw Dahles die slecht ter been 
was, werd ik assistent penningmeester. Ik 
ging Plattenburg rond om bij de mensen 
de contributie te innen. In 2015/2016 ben 
ik ook nog tijdelijk weer penningmeester 
geweest, omdat we niemand hadden die 
penningmeester wilde zijn. In 2017 heb jij 
Marco dat van mij overgenomen. 

Marco: Je koninklijke onderscheiding, 
was dat een hoogtepunt?
Dirk: JAWEL! In eerste instantie was ik 
daar best nuchter over. Dan kom je daar 
met allerlei smoesjes waar iedereen mee 
bezig is geweest en het heel goed stil 
hebben gehouden. Dan heb ik de onder-
scheiding gekregen en dan besefte ik 
me dat er toch best een boel is gebeurd. 
Dan ben ik toch heel trots dat ik dat al-
les heb gedaan. Stiekem geef je jezelf 
dan toch wel een schouderklopje. Het 
is allemaal niet voor niks gedaan. Ik heb 
het altijd met plezier gedaan, anders had 
ik het nooit zo lang volgehouden. Het is 
een hele mooie waardering. Ik mag hem 
helaas bijna nooit dragen, want dat mag 
alleen als je een pak en stropdas draagt. 
Dat staat in het officiële document wat ik 
erbij kreeg. 

Marco: Je bent niet alleen voorzitter van 
de buurtvereniging, maar je hebt ook 
plaats genomen in het Bewoners Over-
leg Plattenburg. Dat laat jouw grote be-
trokkenheid bij Plattenburg ook zien.
Dirk: Het opsplitsen van buurtverenig-
ing en een bewonersoverleg was een 
bewuste keuze, omdat ik niet wilde dat, 
wat de gemeente eigenlijk wilde, de 
wijkvereniging beslissingen zou nemen 
voor de wijk. Wij zijn als buurtvereniging 
geen gekozen bewonersoverleg. Om nou 
te voorkomen dat dat zou botsen met de 
buurtvereniging heb ik toen dat groep-
je opgericht. Wanneer wij beslissingen 
voor de buurt zouden moeten nemen, 
zou als de helft van de leden weg kunnen 
vallen als ze het niet met jouw beslissing 
als vereniging eens zijn. Dat wilde ik echt 
voorkomen om alles goed te laten ver-
lopen in de wijk. En dat verloopt nu alle-
maal erg goed.

En jij Leontien, als vrouw van Dirk. Hoe is 
het jou bevallen dat Dirk voorzitter was? 
Moeite ermee gehad dat hij steeds weg 
was?
Leontien: Nee nooit! Ik weet dat dat ge-
woon zijn ding was, dus ik weet eigenli-
jk niet beter. Ik heb altijd gezegd: Dat is 
jouw ding en je moet niet van mij verwa-
chten dat ik daar ook aan meedoe. Dus 
ik heb hem altijd zijn gang daarin laten 
gaan en ik denk dat dat goed was. Ik zag 
dat dat goed was. Hij deed dat allemaal 
naast zijn werk. Natuurlijk was het ook 
wel eens een uitdaging, want we hadden 
ook jonge kinderen in huis. Toen ik Dirk 
leerde kennen wist ik dat Plattenburg zijn 
leven is. Ik wist ook dat hij hier nooit weg 
zou willen. Ik heb altijd gezegd: Jij wil hier 
begraven worden in de achtertuin. Dirk is 
een echte Plattenburger in hart en nieren 
en dat zal hij altijd blijven. We hebben het 
voorzitterschap en zijn betrokkenheid bij 
de buurt heel mooi kunnen bolwerken in 
ons gezin. Als je Dirk neemt, dan hoort dit 
er allemaal bij. Het was voor mij dus geen 
probleem. 

Dirk: Ik zal nooit vergeten, het was een 
vakantie in Zeeland. We zouden terug-
komen van de vakantie en dan zouden we 
meteen ‘de dag van Plattenburg’ hebben. 
Toen ben ik tijdens de vakantie in Zeeland 
regelmatig naar de telefooncel gelopen, 

want toen hadden we nog geen mobiele 
telefoons. Ik zei tegen Leontien: Ik moet 
even naar de telefooncel, want ik moet 
even dingen navragen. Liep ik met mijn 
handje vol kleingeld naar de telefooncel 
en dan bellen met het bestuur of alles 
geregeld was. Ik heb er een hekel aan als 
we iets organiseren en dat het dan niet 
goed loopt of dat het niet goed georgan-
iseerd is. Normaal in de vakantie kan ik 
het heel goed loslaten, maar toen lukte 
dat niet. Nu met de mobiele telefoons is 
het een stuk makkelijker. 

Jij bent eigenlijk de man van op de ach-
tergrond. Niet van in de kantine. Wel 
met een feestje. Is dat altijd zo geweest?
Dirk: Nee, dat is de laatste jaren wel meer 
geworden. In het begin kwam ik wel meer 
naar voren. En als er nu iets gezegd moet 
worden kom ik wel naar voren. Dat vind 
ik niet erg. Maar nee ik hoef niet vooraan 
te staan. 

Waar een persoon vertrekt, hebben wij 
ook weer een nieuw persoon nodig. Ta-
mara Vriezema zal het voorzitterschap 
van Dirk overnemen. Ook hebben we een 
nieuw bestuurslid erbij. Ronnie Hartem-
ink komt ons team versterken. En zo zijn 
we weer met 6 personen:

Tamara Vriezema, voorzitter
Marco Vos, penningmeester
Tamara Kolkman, secretariaat
Alex Coldewijn, bestuurslid
Martijn Ulrich, bestuurslid
Ronnie Hartemink, bestuurslid

Dirk bedankt!
Wij als het bestuur van Buurtve-

reniging Plattenburg zijn Dirk heel 

erg dankbaar voor alles wat hij de 

afgelopen ruim 40 jaar voor de ve-

reniging en de wijk heeft gedaan. 

Wij zullen binnenkort op een moo-

ie manier zijn afscheid gaan vieren 

en Dirk nogmaals in het zonnetje 

zetten. Gelukkig blijft Dirk wel be-

trokken bij de vereniging en onze 

wijk, dus we hoeven hem niet te 

missen. 



2 JAAR 
MOES
De tijd vliegt! Op 1 april waren de deuren van MOES alweer 2 jaar open. 

En wat is er in die 2 jaar veel gebeurd. We zijn enorm dankbaar voor 

alle leuke mensen die iets voor MOES hebben betekend. Trots op het 

historische Portiershuisje en terras waar we samen een plek voor de 

buurt en omstreken van hebben gemaakt. En super blij met alle nieuwe 

connecties, vriendschappen en ontdekkingen die zijn ontstaan. Op naar 

de volgende 2 jaar!

AANGEPASTE OPENINGSTIJDEN
MOES IN HET VOORJAAR
Heb je de vorige Pubquiz gemist? Of is het tijd voor revanche?
Word de slimste straat/vriendenteam/buurtgroep, doe mee aan 
de Pubquiz: een avond vol drankjes, competitie en gezelligheid! 
Natuurlijk valt er ook wat te winnen: de felbegeerde wisseltro-
fee én mooie prijzen. Deze keer wordt de Pubquiz georganiseerd 
door Jasper (uit Angerenstein) en Cyril (uit Alteveer)! Deze win-
terse editie houden we warm binnen, met een speciaal ruimte - 
roulatie - spel - element :) Meedoen? Trommel je buren/vrienden/
familie op en vorm een team van maximaal 4 personen. 
Mail de namen én de teamnaam naar hallo@moesarnhem.com.

Kosten: 5 euro per team, Inclusief lekkere snacks van de 
Smulhoek (drankjes voor eigen rekening). Inloop vanaf 19.30 uur, 
de quiz start om 20.00 uur (tot 22.00 uur).

NIEUW: MAANDELIJKSE VRIJMIBO BIJ MOES
MOES is dé ideale plek om het weekend in te luiden. Was MOES soms 

maar eens wat later open om na het werk nog te kunnen borrelen bij 

die mooie zonsondergang, horen wij fluisteren...... Nou tadááá! U vraa-

gt, wij draaien! Deze lente is het MOES café en terras elke maand een 

keer extra lang geopend voor de vrijdagmiddagborrel! Op vrijdag 18 

april, 9 mei, 13 juni, 18 juli en 15 augustus ben je van harte welkom tot 

18.30 uur. MOES doet er een lekker zoutje en wie weet een lekker hapje 

bij. Lekker pre-zomeren bij MOES!

GRATIS BAKKIE VAN MOES
Iedere laatste zaterdag van de maand zijn alle ‘buurt’genoten welkom 

voor een bakkie van MOES! Tussen 14.00 en 16.00 uur is je eerste kof-

fie, cappuccino of thee het eerste bakkie gratis. Het MOES café is op 

deze zaterdagen geopend van 12.00 tot 17.00 uur.

KONINGSDAG
KLEEDJESMARKT BIJ MOES
Helaas helaas moeten we de park-Angerenstein editie een jaartje mis-

sen door de bagger werkzaamheden. MAAR... daarom bij MOES dit jaar 

kleedjesmarkt en vertier voor alle buurtbewoners (jong en oud) tussen 

09.30 en 16.00 uur met Koningsdag op zaterdag! Bij MOES en op het 

schoolplein van de Jozef Sartoschool is er van alles te doen. 

Reserveer jouw plekje voor de kleedjesmarkt door een mailtje te sturen 

naar hallo@moesarnhem.com. Wil je meehelpen? Zorgen voor 

muzikale omlijsting? Of heb je een ander idee? Laat het ons weten!

Wat is er te doen
bij MOES Plattenburg?

- Schrijf je in voor de online nieuwsbrief van MOES op www.moesarnhem.nl -

mailto:hallo%40moesarnhem.com?subject=
mailto:hallo%40moesarnhem.com?subject=
http://www.moesarnhem.nl


Door: Eimer Wieldraaijer 
Wij zijn de tel kwijt, maar naar verluidt 
stond het dossier Schaapsdrift en 
omstreken op woensdag 26 maart 
voor de 27ste keer op de agenda van 
de Arnhemse gemeenteraad. 

Onderwerp van gesprek ditmaal: het 
door het college van B&W ingediende 
omgevingsplan dat moet voorzien in 
de bouw van tussen de 490 en 535 
woningen in dit deel van Plattenburg. 
Deze bandbreedte hangt af van de 
gemiddelde woninggrootte die ligt 
tussen de 80 en 90 vierkante meter. 
In totaal voorziet het plan in de sloop 
van 82 woningen, waarvan 24 bij 
Nijenstede en 48 bij Vivare. Heetste 
hangijzer in het plangebied: komt 
zorginstelling Innoforte tot een akkoord 
met de gemeente over een nieuw 
Vreedenhoff? 
 
Voorafgaande aan de sessie van de 
gemeenteraad was er door zeventien 
betrokkenen een zienswijze op het 
omgevingsplan ingediend, wat voor 
de gemeente aanleiding was het plan 
op een aantal punten bij te stellen. 
Tijdens de bijeenkomst in het stadhuis 
maakten acht personen gebruik van 
de mogelijkheid om in te spreken en 
hun visie op het plan te delen met de 
raadsleden. Onder hen Stefani Hilferink, 
manager bij Innoforte. Zij maakte 
duidelijk dat de zorginstelling voorkeur 
heeft voor het bouwen van een 
U-vormig nieuw Vreedenhoff op de plek 
waar nu het appartementencomplex 
Nijenstede en de bedrijfswoning van 
de gebroeders Damen staan, maar dat 
de gemeente wel eerst een fatsoenlijke 
regeling met hen dient te treffen. Ook 
het creëren van een ondergrondse 
parkeergarage, de logistieke 

afhandeling en de energie-onzekerheid 
zijn voor Innoforte nog punten van zorg. 
Namens de Vereniging tot Behoud van 
de Schaapsdrift e.o. nam voorzitter 
Christian Smits het woord. Citaat uit 
zijn betoog: ‘Sinds het opleggen van de 
Wvg aan een hele buurt – nu al ruim 
drie jaar geleden – met de kennelijke 
intentie om deze van de kaart te vegen 
heerst er bij velen van ons boosheid, 
argwaan en onzekerheid. 

Niet het minst bij de bewoners en 
ondernemers die uit de meest recente 
plannen hebben moeten vernemen 
dat ze weg moeten om plaats te maken 
voor nieuwbouw en geen idee hebben 
waar ze naartoe kunnen. Maar ook 
degenen die mogen blijven worstelen 
met vragen. Eén ding weten ze uit 
de voorliggende stukken wel zeker: 
of het nou gaat om het verlies van 
uitzicht, zonuren, parkeerplekken of de 
waardedaling van hun woning; beter 
worden ze zeker niet van de plannen 
van de gemeente. 
Zelfs als het gaat om aanhaken bij de 

inspanningen rond verduurzaming 
en energietransitie in de toekomstige 
buurt vissen ze achter het net.’ 
Meerdere sprekers waren kritisch 
over deze in een aparte bijlage 
door de gemeente voorgestelde 
toevoeging aan het omgevingsplan: 
‘Het is toegestaan om af te wijken van 
de bepalingen uit de beleidsregels 
“Omgevingskwaliteitsplan Schaapsdrift 
e.o.” ten aanzien van het uiterlijk van 
bouwwerken, het aantal bouwlagen 
en de geleding van bouwwerken indien 
dit van belang is voor de ruimtelijke 
kwaliteit of indien het voldoen aan de 
regels door bijzondere omstandigheden 
op zwaarwegende bezwaren stuit.’  

Reactie van de vereniging: ‘Wat 
ons en hopelijk ook wat u als raad 
betreft is deze toevoeging volstrekt 
onacceptabel en juridisch in strijd met 
de aard en geest van de Omgevingswet. 
Bekrachtiging van deze bepaling zou 
immers betekenen dat de gemeente de 
facto de ruimte heeft om alles wat is 
vastgelegd in het omgevingsplan naast 
zich neer te leggen.

We hebben het vaker betoogd en 
onderschrijven dat ook: we zijn vóór 
het opknappen van de buurt en zijn 
blij dat er nieuwe woningen komen op 
de plek waar nu oude loodsen staan. 
Wij passen er echter voor om het kind 
van de rekening te zijn. Wij zijn het 
eveneens beu om telkens weer gecon-
fronteerd te worden met foefjes zoals 
bovenstaande bepaling die verstopt zit 
in vele honderden pagina’s. Zijn we te 
achterdochtig? Misschien, maar wie 
drie jaar lang zijn neus heeft gestoten, 
is vanzelf op zijn hoede.’ 

Wordt vervolgd.

Drie jaar lang je neus stoten
Omgevingsplan Schaapsdrift en omgeving 
maakt veel duidelijk maar roept ook vragen op



COLOFONNETJE

Deadline kopij volgende Nieuwsbrief:

15 mei 2025
Kopij, vragen en opmerkingen 
kunnen gestuurd worden naar:
Bewonersoverleg Plattenburg: 
arnhemplattenburg@gmail.com 

Redactie:  Hubert Slings
 Wiebe Rinsma
Vormgeving:  Bert van Gorkum, Buronazessen

Energiepunt-Noord 
open voor gratis advies

Nuttige adressen

Vanaf 7 april kun je terecht bij Energie-
punt-Noord, bij Moes aan de Beeldhou-
werstraat 74. Hier krijg je gratis advies 
over energiebesparing, subsidies en 
duurzame verbeteringen aan je woning. 
Een onafhankelijk expert van de Rijn en 
IJssel Energiecoöperatie helpt je graag 
verder.

Of je nu net begint of al een volgende 
stap wilt zetten, de adviseur kijkt met je 
mee welke oplossing het beste bij jouw 
situatie past. Ook kleine aanpassingen 
kunnen al veel schelen in je energiere-
kening!
Je kunt zonder afspraak binnenlopen. 
Wil je uitgebreider advies? Dan is het 

handig om een afspraak te maken.
Energiepunt-Noord is twee avonden 
per maand open van 19:00 tot 21:00 
uur, op maandag of donderdag. De 
eerstvolgende data zijn 7 april, 24 april 
en 7 mei. Kijk op www.arnhemaan.nl/
agenda voor meer informatie, aanmel-
den en alle openingsdagen.

Probleem in de publieke ruimte? Download de Fixi-app en meld het!
Wijkmanager: Arno van Geel, arno.van.geel@arnhem.nl, 088 - 2260000
Wijkconciërge: Derk Jan Dijkstra, derk-jan.dijkstra@arnhem.nl
Wijkagent: Eric Hortensius, eric.hortensius@politie.nl, 0900 - 8844
Geestelijke ondersteuning: Rozet - De 3de Verdieping, www.d3rdeverdieping.nl
Gemeente Arnhem Service Lijn: 0800 - 1809
Buurtbemiddeling: info@buurtbemiddeling.nl, 026 - 351 99 41
Juridische ondersteuning: info@huurdershuis.nl, 026 - 443 25 72
PreZero Grofvuil: inzamelwijzer.prezero.nl, 0900 – 3666999
Bewonersinitiatieven en vrijwilligersorganisaties: www.stadskrachtarnhem.nl
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